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وی با اشاره به حواشی جشنواره فیلم فجر گفته وزیر ارشاد چرا نسبت به موضوعات ناپسندی که در جشنواره فیلم فجر رخ

داد واکنشی نشان نداد؟

سید مجتبی میردامادی، امام جمعه موقت اصفهان؛ 

سید مجتبی میردامادی، امام جمعه موقت اصفهان در خطبههای نماز جمعه این شهرستان گفت:

بهترین روش برای ناکام ماندن دشمن صبر بر مشکلات است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از مهر، او اظهار کرد:

باید تقوای الهی را پیشه خود قرار دهیم و نباید اجازه دهیم دشمن دینمان را از بین ببرد چرا که آخرت را نیز از دست خواهیم
داد. اگر ما تقوا را پیشه خود قرار دهیم دشمن هیچ غلطی نمیتواند بکند. دشمن نمیتواند انقلاب، رهبری، دین و ملت ما را از

بین ببرد و این خواب را به گور خواهد برد.

میردامادی اضافه کرد:

جوانان باید تلاش کنند، کار کنند و دعا هم کنند چرا که دعا همه خواستهها را به سمت موفقیت سوق میدهد. علم نیز برای
پیشرفت امری ضروری است. ایران قبل و بعد از انقلاب را اگر مقایسه کنیم میبینیم که علم چقدر پیشرفت داشته و در هر
رشتهای که نگاه میکنیم شاهد موفقیتهای زیادی هستیم که از آن جمله تولید واکسن برای بیماری کرونا است که برخی از

آنها در دنیا بی نظیر است. هر روز دستاوردهای جدید علمی در کشور معرفی میشود و این امر باعث افتخار است که در کنار
تلاش و علم، دعا نیز در این زمینه تأثیرگذار بوده است.

وی با بیان اینکه برخی شعار میدهند که انقلاب از مسیر خودش منحرف شده افزود:

این افراد کسانی هستند که روزی بدترین اعمال را به عنوان حمایت از انقلاب انجام میدادند و میگفتند که نباید بازنشستگان
ارتش حقوق بگیرند. این افراد امروز دم از انحراف انقلاب میزدند، آنها که دم از اشرافی گری میزنند و ادعای انقلابی گری

دارند بیان صحبت در خصوص انقلاب از آنها پذیرفته نیست. برخی که از کشور امام علی (ع) برای خودشان کاخهای بزرگی در
کیش و دیگر مناطق ساختهاند و از همه امکانات کشور استفاده کردهاند امروز ادعا دارند کشور از مسیر خود منحرف شده

است.

امام جمعه موقت اصفهان گفت:

این روزها حمله به شخصیتها، سپاه، شورای نگهبان و … زیاد شده است، نیروهای نظامی و انتظامی برای ما قابل احترام
هستند و حملات دشمن متوجه سپاه و بسیج است. عمده تمرکز دشمن ضربه زدن به شخصیت سردار سلیمانی است و این در

حالی است که هیچکس نمیتواند در این زمینه موفق شود.
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وی با اشاره به برخی از حاشیههای ایجاد شده در جشنواره فیلم فجر ابراز داشت:

وزیر ارشاد باید در این زمینه بیشتر توجه داشته باشد که چه افرادی را در برنامههای به این مهمی استفاده میشود. وزیر
ارشاد چرا نسبت به موضوعات ناپسندی که در جشنواره فیلم فجر امسال رخ داد واکنشی نشان نداد؟ نسبت به برخی

موضوعات باید مشخص شود که چرا این عناصر وابسته خارجی را به کار میگیرند تا اینگونه با ارزشهای انقلاب مقابله کنند.
این اتفاقات در جشنواره فیلم فجر قابل قبول نیست.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] سینما

[3] فرهنگ
[4] وزارت ارشاد
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